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Protokół nr 16/2018 

posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Białogardzie 

w dniu 6 czerwca 2018 r. w godz. 11
30

 – 13
30 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 

W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia   

załącznik nr 1.  
Posiedzenie Zarządu Powiatu rozpoczął Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda  

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie realizował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z  proponowanym porządkiem posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu.  

3. Rozstrzygnięcie postępowań przetargowych na termomodernizację obiektów 

użyteczności publicznej na terenie powiatu Białogardzkiego - budynki: Centrum 

Wspierania Rodziny "Dom pod Świerkiem" w Białogardzie, Poradni Psychologiczno - 

Pedagogiczna w Białogardzie, Zarządu Dróg Powiatowych w Białogardzie. 

4. Wniosek Energia Projektowanie Grup Sp. z o.o. w sprawie zgody na przebudowę linii 

napowietrznej 15 kV nr 114 od słupa nr 10 do 19 wraz z odgałęzieniami do stacji 

transformatorowych „Białogard Lwowska”, „Białogard Kotłownia ZEC”, „Białogard 

Wodna, oraz przebudowę linii światłowodowej do siedziby RD Białogard.  

5. Pismo Prywatnego Forum Edukacyjnego „Scholar: w Białogardzie z dnia 17 maja 

2018 roku. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie  zmian  

w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2018. 

7. Sprawy różne. 

 

 

 

Ad.1 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z proponowanym porządkiem obrad. 

 

 

 

Ad.2 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął protokół nr 15/2018 z dnia  

23 maja 2018 roku.  

 

 

 

Ad.3 

 *Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju – Michał Mazurkiewicz zapoznał Zarząd 

z treścią wniosku zgłoszonego przez Komisję przetargową w sprawie zatwierdzenia 

rozstrzygnięcia postępowania przetargowego na wykonanie ”Termomodernizacji obiektów 

użyteczności publicznej na terenie Powiatu Białogardzkiego” – budynek Centrum Wspierania 

Rodziny „Dom pod Świerkiem” w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 2  

do niniejszego protokołu.  
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Poinformował, że wpłynęły dwie kompletne oferty. Oferty zostały złożone przez: 

Przedsiębiorstwo Weno z Chodzieży i firmę P.I.B. Instalbud z Białogardu. Oferta złożona 

przez Przedsiębiorstwo Weno z Chodzieży jest ofertą, która uzyskała największą liczbę 

punktów - 80 pkt, natomiast oferta złożona przez firmę P.I.B. Instalbud z Białogardu 69,99 

pkt. W związku z powyższym Komisja wybrała ofertę złożoną przez Przedsiębiorstwo Weno 

z Chodzieży. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował wybranie oferty zgłoszonej przez 

Przedsiębiorstwo Weno z Chodzieży. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie 

członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie wybrał ofertę zgłoszoną przez 

Przedsiębiorstwo Weno z Chodzieży. 

 

 

 **Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju – Michał Mazurkiewicz zapoznał 

Zarząd z treścią wniosku zgłoszonego przez Komisję przetargową w sprawie zatwierdzenia 

rozstrzygnięcia postępowania przetargowego na wykonanie ”Termomodernizacji obiektów 

użyteczności publicznej na terenie Powiatu Białogardzkiego” – budynek Poradni 

Psychologiczno - Pedagogicznej w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 3  

do niniejszego protokołu. Poinformował, że wpłynęły dwie kompletne oferty. Oferty zostały 

złożone przez: Przedsiębiorstwo Weno z Chodzieży i Przedsiębiorstwo Usług Budowlanych 

„Leś” z Żydowa. Oferta złożona przez Przedsiębiorstwo Weno z Chodzieży jest ofertą, która 

uzyskała największą liczbę punktów -  pkt 76,78, natomiast oferta złożona przez 

Przedsiębiorstwo Usług Budowlanych „Leś” z Żydowa 70 pkt. W związku z powyższym 

Komisja wybrała ofertę złożoną przez Przedsiębiorstwo Weno z Chodzieży. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował wybranie oferty zgłoszonej przez 

Przedsiębiorstwo Weno z Chodzieży. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie 

członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie wybrał ofertę zgłoszoną przez 

Przedsiębiorstwo Weno z Chodzieży. 

 

 

 ****Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju – Michał Mazurkiewicz zapoznał 

Zarząd z treścią wniosku zgłoszonego przez Komisję przetargową w sprawie zatwierdzenia 

rozstrzygnięcia postępowania przetargowego na wykonanie ”Termomodernizacji obiektów 

użyteczności publicznej na terenie Powiatu Białogardzkiego” – budynek Zarządu Dróg 

Powiatowych w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Poinformował, że wpłynęły dwie kompletne oferty. Oferty zostały złożone przez: 

Przedsiębiorstwo Weno z Chodzieży i firmę P.I.B. Instalbud z Białogardu. Oferta złożona 

przez Przedsiębiorstwo Weno z Chodzieży jest ofertą, która uzyskała największą liczbę 

punktów – 79,53 pkt, natomiast oferta złożona przez firmę P.I.B. Instalbud z Białogardu 

70,00 pkt. W związku z powyższym Komisja wybrała ofertę złożoną przez Przedsiębiorstwo 

Weno z Chodzieży. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował wybranie oferty zgłoszonej przez 

Przedsiębiorstwo Weno z Chodzieży. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie 

członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie wybrał ofertę zgłoszoną przez 

Przedsiębiorstwo Weno z Chodzieży. 
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Ad.4 

Kierownik Biura Gospodarki Nieruchomościami – Łukasz Piasecki zapoznał z treścią 

wniosku zgłoszonego przez firmę Energia Projektowanie Grup Sp. z o.o. w sprawie zgody  

na przebudowę linii napowietrznej 15 kV nr 114 od słupa nr 10 do 19 wraz z odgałęzieniami 

do stacji transformatorowych „Białogard Lwowska”, „Białogard Kotłownia ZEC”, „Białogard 

Wodna, oraz przebudowę linii światłowodowej do siedziby RD Białogard, co przedstawia 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie zaopiniował zgłoszony 

wniosek.  

 

 

Ad.5 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z treścią pisma Prywatnego Forum Edukacyjnego „Scholar:  

w Białogardzie z dnia 17 maja 2018 roku, co przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawionym pismem i zlecił 

wystąpienie o opinię prawną w sprawie.  

 

 

Ad.6 

 *Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

wniosków zgłoszonych przez: 

   

 1) Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Białogardzie w sprawie 

zatwierdzenia zmian w planie wydatków na 2018 r., co przedstawia załącznik nr 7  

do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 
 

 2) Starostwo Powiatowe w Białogardzie w sprawie zmian w planie wydatków na 2018 

r., co przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 3) Wydział Inwestycji i Rozwoju Starostwa Powiatowego w Białogardzie w sprawie 

zmian w planie budżetu na 2018 r., co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 
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**Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią projektu 

uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w planie dochodów  

i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2018 – załącznik nr 10 oraz 

poinformowała, że powyższe wnioski zostały ujęte w uchwale Zarządu Powiatu w sprawie 

zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego na rok 2018.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu Powiatu Białogardzkiego 

na rok 2018. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 35/2018 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu 

Powiatu Białogardzkiego na rok 2018, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad.7 

 *Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek poinformowała, że została zwiększona Powiatowi 

dotacja celowa w dziale 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa o kwotę 

54.219 zł – załącznik nr 12.  

  

Zarząd Powiatu w Białogardzie przyjął przekazaną dotację. 

 

 **Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

wniosków zgłoszonych przez Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie w sprawie 

wyrażenia zgody dokonanie zmiany w planie wydatków oraz zwiększenia planu budżetu na 

2018 r., o kwotę 6.247,63 zł., co przedstawiają załączniki nr 13 i 14 do niniejszego 

protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

 

 ***Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z treścią 

wniosków zgłoszonych przez Liceum Ogólnokształcące w Białogardzie w sprawie wyrażenia 

zgody dokonanie zmiany w planie wydatków oraz zwiększenia planu budżetu na 2018 r.,  

o kwotę 3.000 zł., co przedstawiają załączniki nr 15 i 16 do niniejszego protokołu.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonych 

wniosków. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszone wnioski. 

 

 ****Sekretarz Powiatu – Zbigniew Raczewski zapoznał członków Zarządu  

z wnioskiem zgłoszonym przez radnego Andrzeja Siwka na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej 

w dniu 25 maja 2018 roku: 

  - w sprawie „przesłania drogą elektroniczną planu kontroli Rewidenta Starostwa na 

rok 2018”. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z przedstawionym wnioskiem i postanowił 

skierować Wydziału Organizacji w celu udzielenia odpowiedzi.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował o wyczerpaniu porządku obrad  

i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Białogardzie. 

 

 


